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országgyű lési képviselő

Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben
Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánunk benyújtani a
Miniszterelnöki Kabinetirodát vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztériú m
vezetőjéhez

„Tervezik-e halottlátók bevonását a nemzeti konzultációba? ”

címmel .

A benyújtott kérdésünkre a választ írásban várjuk .

Tisztelt Miniszter Úr !

Sajtóhíradások szerint elhunyt személyeknek is kiküldték a nemzeti konzultációs íveket . Ez

pusztán a figyelmetlenségb ől eredő véletlen műve volt, vagy annak bizonyítéka, hogy a

kormány minél szélesebb körben kíváncsi a véleményekre ?

Amennyiben ez utóbbiról van szó - Aradszki András után akár ez is egy opció lehet -, milye n

arányú egyetértésre számítanak a megkérdezettek körében? De legf őképpen arra volnánk

kíváncsiak, hogy a halottlátók alkalmazása transzparens módon történik-e majd, s végs ő soron

mindez mennyi közpénzt emészthet föl? Kérdezzük továbbá, hogy tervezik-e feltámasztani a

Kormányzati Tanácsadó Jósda szocialista intézményét?

Várjuk érdemi válaszát !

Budapest, 2017. ok-tó . - r 11 .

Tisztelettel :
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